
Anteckningar från mittmöte 2017-09-25

1. Det råder delade meningar bland studenterna om huruvida repetitionsgenomgången i
början av föreläsningarna behövs eller ej – en del tycker att de är nyttiga medan en del
tycker att de är överflödiga. Kursansvarig planerar att behålla repetitionsgenomgången,
men påpekar att repetitionen numera (sedan ett tag tillbaka) bara sker på måndagsföre-
läsningarna.

2. Det konstaterades att det är god uppslutning och god stämning på föreläsningarna och på
övningarna. Dock finns en klar överkapacitet på övningarna, både vad gäller salsplatser
och lärartid. Om antalet närvarande blir så lågt att alla med lätthet får plats i samma sal
kommer troligen en av grupperna att läggas ned.

3. Kursansvarig kan bjuda in till att försöka reda ut missförstånd i pausen, istället för att
stanna upp länge när någon student inte är med på någon viss detalj. (Det är svårt att i
förväg veta om det kommer att ta för lång tid att reda ut, men om första förtydligandet
inte tycks räcka kan det vara en idé att gå vidare och istället reda ut det i pausen.)

4. Både studenterna och kursansvarig upplever att kursen håller en rimlig nivå med hän-
syn till kursomfånget, arbetsbelastningen, och lärandemålen i kursplanen. Kursansvarig
upplever att kursmålen är väldigt omfattande för 7.5hp, och att en del kursmaterial inte
hinner behandlas mer än ytligt. Samtidigt upplevs kursinnehållet relevant både av stu-
denterna och kursansvarig.

5. Det beslöts att frågor om kursomfånget skulle läggas till kursvärderingen.
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